

**Styrelsemöte ÖDET Programförening
2024-01-12**



1 Närvaro

1.1 Närvarande

Petter Bratland, Aleksandar Botic, Lucas Brunnegård, Axel Ahlman,, Ludvig Sanell, Eric Stenberg, Filip Göransson, Ruben Croall, Albin Sturesson, Felix Gustafsson, Soren Smink, William Balte

1.2 Anmäld frånvaro

Kalle Andersson, Edward Jensen

1.3 Frånvaro

1.4 Adjungeringar

Kevin Volmhagen

2 Dagordning

2.1 Mötet öppnas:

12:07

2.2 Dagordning godkänns:

Ja

2.3 Val av mötesordförande:

Soren Smink

2.4 Val av justeringsperson:

Lucas Brunnegård

2.5 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna:

Ja

2.6 Inkomna skrivelser:

Studenthälsa hemsidelansering - Ska vi skicka någon?: *Filip Göransson.*

God jul & gott nytt år från studenthälsan: *Inget svar krävs.*

Reklam för ovvar: *Inget svar krävs.*

2.7 Uppföljning: skrivelser

Skol-mail (kåren & IT-avdelningen): *Morgan bad om åtkomstadresser. Nuvarande listan är båda OF-rollerna, SAOS samt alla KON förutom Lucas.*

2.8 Uppföljning: sektionsrapporter

2.8.1 Ekonomi:

Kortkonto: 15 255.61 Kr

Phestkonto: 3 286.16 Kr

Placeringskonto: 12 138.65 Kr

Mekis-konto: 1 996.36 kr

Petter ordnar åtkomsten på Swedbank för alla firmatecknare. *Petter har kompletterat, tack vare Filip & Ericas fantastiska insats under ledigheten.*

2.8.2 Phestorgan

FAME - Programföreningsfest 2/2. Sommaravslutningsfest (under Valborg) Uppdateringar?: *Måste meddela antal styrelsemedlemmar som kommer. Avvtal ska laddas upp på discord. Inga uppdateringar angående sommaravslutningsfesten.*

Märken Mekatronens Jul - Status?: *Event lyckad och märkerna delas ut.*

Bordershop-resa - återkommer efter jul: *Innan valborg? Ludvig skall börja prata med bussbolagen.*

Phestiskontrakt - har alla icke-styrelsemedlemmar skrivit på?: *Aleksandar ger dem kontrakt som skall skrivas på.*

HET 1 mars - något nämnvärt?: *1 mars eventuellt 22.*

Trafikljus: *Skall börja kontakta andra restauranger (Pinchos, Söderpiren) om LH inte är tillgängligt.*

Gasque - prel. 22 mars, status?: *Målet är att ha en gasque detta datum om samtal med LH går bra.*

ÖDET-fredag - prel. 16 februari, status?: *Smålands är bokat tillsammans med TBI.*

ÖDET-fredagar 15 mars och 5 april, status?: *Datumen är bokade.*

Sjödets - Status?: *Diskussion angående lokal pågår. Skall prata med Hotel Tylösand och Svarta Örnshuset.*

Bal - Status?: *Sjödets.*

Möte med nöjet - Säsongsavslutningsfest på Palladium, och större event planeras. Något mer vi behöver göra i dagsläget?: *De vill skapa ett studentkort som man kan använda på deras event.*

2.8.3 Mekis

Soren ordnar Dokumentation inkl. elschema efter årsmötet *Påbörjat.*

Soren ordnar tackdokument till Dexter: *Ej påbörjat.*

Mekismärke - Letar ny designer, status?: *Finns en design. Märkerna skall vara beställda.*

Nuvarande status & plan: *Axel fixar styrning.*

2.8.4 IOM

"ÖDET-wiki" på hemsidan - Kalle är ansvarig, status?: *Kalle återkommer.*

Facebook-sidan (inte alumgruppen!) ska raderas, William skulle lösa: *Daniel har raderat Facebook-sidan.*

2.8.5 KON

Mitos Ey-event - eventuellt med info, status: *Vi antar att det inte blir något.*

HMS är intresserade av ett event - William återkommer efter jul: *Föreningen återkommer med förslaget datum.*

Swedlock svarade inte, ligger på is för tillfället. Har något hänt sedan sist?: *Läggs på is för tillfället.*

Phoniro har mailats angående ett event i februari, som skulle planeras innan årsskiftet. Har vi fått svar ännu?: *Inte planerat ännu.*

Samarbete med kommunens näringslivsansvariga. Vi skulle återkomma efter årsskiftet med en plan för att öka deltagarantal: *Skall återta kontakt med näringslivsansvariga.*

Gymnasiebesök: *Skall tas tag i.*

2.8.6 D2, D4, pant och projektrum

Theos borttappade nycklar - status?: *Inte hört något.*

Axel skulle ta reda på vem som har vilka pantnycklar, status: *Det saknas en sista pantnyckel.*

Mikael Hindgren kan tänka sig sponsra projektrummen - Lista på skolutrustning status? *144 pennor/år och även 20 sudd/år*

2.9 Övriga ärenden

Styrelsetröjor: *Nästan alla utdelade. I ett ODS-ark i #ekonomi på discord ser ni hur mycket ni ska swisha föreningen.*

Styrelsemärken, Eric skulle återkomma i discord, status: *Genrepolis. Design skall röstas om.*

Musikhjälpen - vi gjorde en fantastisk film. Nuvarande musikhjälpstatus? Har vi fått någon feedback?: *Ingen feedback.*

Sånghäfte skall säljas på Hittract och första utkastet är klart. Vinst går till event eller Mekis. Fixas efter årsskiftet, kolla med Passionerat om eventuell sponsring: *Det skall tryckas efter att vi fått in fler sånger.*

Sture skulle ordna en intressekoll för ett större ÖDET-LAN, skulle återkomma efter årsskiftet: *Sture återkommer.*

Snabbgross - skulle återkomma: *Eric skall få kortet av Kalle.*

Märkeförsäljning - priser ska diskuteras: *Vi har beslutat att Phest får prissätta och sälja märken de ser lämpligt. Märkena skall säljas via Swish.*

Förrådet i R-källaren - status: *Har inte hört något mer.*

Halmstad <3 student - bör vi engagera oss?: *Vi beslutar att inte engagera oss.*

2.9.1 Pluggmaterialsprojekt

Kalle fixar materialet från driven - Status?: *Aleksandar och Sture skall kontakta Mattias. Kalle återkommer.*

2.9.2 Workshops:

Mekis

2.10 Nästa möte:

Om två veckor.

2.11 Nästa workshop:

2.12 Mötet avslutas:

13:07

3 Justering

3.1 Disclaimer

Tillvald ordförande, justeringsperson och sekreterare ansvarar själva för att lämna kommentarer senast 24 dagar efter mötet. Vid avsaknad av protest godkänns därefter protokollet automatiskt under nästa möte och läggs då till handlingarna.

3.2 Justeringspersonens underskrift:

Justeringsperson Lucas Brunnegård och mötesordförande Soren Smink godkänner protokollet:

13:19:53 2024-01-12